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Andermaal hebben we een rustig jaar achter de rug als we 2011 bekijken van uit 

de ogen van de leden van de Raad van Bestuur ABSO/BVOS. De commissies 

deden de taken die aan hen toegewezen werden en dit op een positieve en 

constructieve wijze. Van de Raden van Bestuur van de liga’s FRSO en VVO 

kregen we geen klachten of bemerkingen en ook zelf zagen we geen problemen 

die een tussenkomst van onze kant vereisten met uitzondering van een 

kleinigheid hier of daar dat zonder veel problemen kon opgelost worden. 

 

De diverse commissies zullen elk voor hun terrein een verdere toelichting geven 

zodat ik me hier niet op glad ijs hoef te wagen. Toch willen we nog even 

stilstaan bij de volgende twee punten. 

 

Ten eerste willen we een aantal atleten feliciteren met hun knappe prestaties op 

de diverse internationale kampioenschappen zoals WOC, JWOC en EYOC. 

Traditiegetrouw maak ik geen opsomming van deze atleten gewoon omdat ik op 

deze manier niemand kan vergeten. 

 

Ten tweede wil ik ook uit naam van de Raad van Bestuur onze dank uitdrukken 

aan Jean-Noël Debehogne en Stefan Thiels voor hun jarenlange inzet in de 

Ploegencommissie. Hun opvolgers, en ik hoop dat de liga’s er in lukken om een 

geschikte kandidaat te vinden, zullen het niet onder de markt hebben om deze 

personen te evenaren.  

 

Tot slot wil ik toch nog eens benadrukken dat wij als Raad van Bestuur niet 

kunnen luisteren naar nog reageren op de klachten van een individuele atleet. 

Deze atleten moeten zich wenden naar de verantwoordelijken binnen hun liga en 

deze zullen dan, indien zij dit nodig achten, wel een stap zetten in de richting 

van de Raad van Bestuur ABSO/BVOS. 

 

 

Met dank voor uw aandacht. 

 

 

Walter Van Krunckelsven 

Secretaris-Generaal 
 

 

 


